
                    

n İSTANBUL’da toplu ulaşıma yapılan 
zammın aynısını Antalya’daki otobüsçü-
ler de istiyor. Antalya Otobüsçüler Odası 
Başkanı Yasin Arslan, UKOME toplan-
tısında görüşülmek üzere yüzde 35 zam 
teklifi edeceklerini söyledi. n 5’TE 

t 5 LİRA
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OTOBÜSLERE  
ZAM KAPIDA
                    

n BUNUN çok önemli bir proje olduğuna dikkat çe-
ken Hacısüleyman, “Antalya’da apartmanların altında 
dükkanlar var. Burada kaldırımlarda ürünlerin indirilmesi 

sırasında sorunlar yaşanıyor.  
Apartmanda makine kulla-
narak apartman sakinlerini 
rahatsız eden kişiler var. Sa-
bah erken saatlerde insanlar 
gürültü ile uyanıyor. Bunları 
hem estetik hem de trafik 
açısından dışarı taşımak 
istiyoruz." dedi. n 4'TE

ÇARŞIYA 
ÇEKİDÜZEN

APARTMAN ALTI DÜKKANLAR YERINE TOPLU IŞYERI KURULACAK 

ATSO Başkanı Yusuf Hacısüley-
man, kentteki apartman altı işlet-

meleri kapatarak toplu bir işyerine 
taşımayı hedefledikleri projelerini 

anlattı. Hacısüleyman, “3 milyon 
800 bin metrekarelik bir alana 

talip olduk. Toplu işyeri projesini 
hayata geçireceğiz.” dedi.

                                        13 KOOPERATİF KURULDU

n ANTALYA Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Yusuf Hacısüleyman, 2025 yılı hedefleri-
ni anlattığı bir basın toplantısı düzenledi. Yeni projelerini 
de anlatın Hacısüleyman, 
“Toplu işyeri projesini 
hayata geçireceğiz. Bunu 
istişare ettik. Bunun 
için 13 tane kooperatif 
kurduk. Dışarıdan üye 
almadık. 3 milyon 800 bin 
metrekarelik bir alan talip 
olduk.” diye konuştu.

MEVCUT DURUM SORUNLU

n MURATPAŞA Beledi-
yesi’nin “Yörük kültü-
ründe kadın” temasıyla 
düzenleyeceği Yörük 
Çalıştayı, 18-19 
Ocak’ta yapılacak. 
Sosyal medya 
fenomenleri ve 
akademisyenlerin 
konuk olacağı ça-
lıştay için renkli bir 
program hazırlandı. 
n 8’DE 

7. Antalya Yörük
Çalıştayı başlıyor

Hedeflerini açıkladı
n ANTALYASPOR’da tek-
nik direktör Alex de Sou-
za ile yolların ayrılmasının 
ardından Emre Belözoğlu 
ile 1,5 yıllığına anlaşma-
ya varıldı. Sözleşmeyi 

imzalayan Belözoğlu, 
“Küçük dokunuşlarla 
bu ilk yarıda yakalanan 
puanın minimum 8-9 puan 
üzerine çıkmamız lazım.”  
dedi. n 7’DE 

Belözoğlu resmen Antalyaspor’da

n ŞENGÜL, “Şu anda adeta otopark gibi 
kullanılan en sağ şerit halk otobüslerine ait 
olacak. Otobüsler Şarampol, Güllük ve Fa-
lez altgeçitlerini kullanmayacak ve üstten 
devam edecek. Güllük kavşağından karşıya 
geçişler yeniden açılacak.” dedi. n 3’TE  

100. YIL İÇİN 
DÜZENLEME

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire Başkanı Nu-
rettin Şengül, kentin ana arterlerinden 100'üncü Yıl Cadde-
si'nde yeni bir trafik düzenlemesi yapacaklarını açıkladı.
                    OTOBÜSLER ÜSTTEN GİDECEK

n İBRADI’DAKİ Osmanlı dönemin-
den kalma tarihi mezarlıkta bulu-
nan kestane ağacının kesilmesi 
tepki çekti. Belediye yetkileri, 
tarihi ağacın kuru olduğu için 
kesildiğini savundu.  n 6’DA 

Tarihi ağacı
kesip attılar

n AKDENİZ  Üniversitesi’nin bu yıl 
3’sünü düzenleyeceği Güney Kariyer 
Fuarı’na hazırlıklar sürüyor. Rektör Özkan, 
300’den fazla firmanın katılacağı fuara 50 
bin ziyaretçi beklediklerini söyledi.  n 2’DE 
 

Kariyer fuarına
50 bin ziyaretçi

n ANTALYA 
Veteriner Hekimler 
Odası Başkanı Tev-
fik Murat Karaba-
yoğlu, erken yaşta 
kısırlaştırmanın hayvanların ömrünü 
uzattığını ve yaşam kalitesini artırdığı-
nı söyledi.   n HABERİ 8’DE 

Kısırlaştırma 
önerisi

n KONYAALTI Belediyesi 7. Gele-
neksel Çandır Fasulyesi Şenliği’nde, 
Çandır fasulyesinden yapılmış piyaz 
ikram edilecek. Piyazda, Manavgat’ın 
altın susamından üretilen tahin kulla-
nılacak. n 4’TE 

Lezzet işbirliği n ANTALYA Şehir 
Hastanesi’nde 1 yıl 
önce kurulan evde 

sağlık birimi, bugüne 
kadar 1400 hastaya 

hizmet verdi. Bu 
hizmetler sırasın-
da duygusal anlar 
yaşandı. n 2’DE 

1400 
HASTAYA 

EVDE 
HİZMET

n KEPEZ Belediyesi’nin ev sahipliğin-
de düzenlenen Beyaz Baston Görme 
Engelliler Derneği Konseri, Antalyalı-
ları müziğin evrensel dilinde bir araya 
getirdi. n HABERİ 4. SAYFADA

Engelsiz konser

DOLU DOLU PROGRAM

YÜZDE 35 ARTIŞ TALEBİ
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HABER

Akdeniz Üniversitesi ev sahip-
liğinde üçüncü kez düzen-
lenecek olan Güney Kariyer 
Fuarı 2025 hazırlıkları kap-

samında, Akdeniz Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Özlenen Özkan başkanlığında 
geniş katılımlı dış paydaş toplantısı 
gerçekleştirildi. Akdeniz Üniversitesi 
Rektörlüğü Senato Salonu’nda gerçek-
leştirilen dış paydaş toplantısına Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Ayşe Gülbin 
Arıcı, Prof. Dr. Cengiz Toker, Genel 
Sekreter Dr. Ali Evren İmre, Akdeniz 
Üniversitesi Kariyer Merkezi Müdürü 
Doç. Dr. Esin Yücel ile 40’ın üzerinde 
kamu kurumu, meslek odası ve sivil 
toplum kuruluşu temsilcisi katıldı.

7 ÜNİVERSİTE PAYDAŞLIĞINDA
Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Özlenen Özkan, gençlerin geleceğini 
desteklemek ve onların kariyer hedefle-
rine ulaşması için bir araya geldiklerini 
söyledi. ‘Yetenek Her Yerde’ temasıyla 
Cumhurbaşkanlığı İnsan Kaynakları 
Ofisi koordinasyonunda düzenlenen 
Güney Kariyer Fuarı’nı Akdeniz Üni-
versitesi ev sahipliğinde 24- 25 Şubat’ta 
gerçekleştirileceğini belirten Rektör 
Özkan, “Geçen sene 12 olan paydaş 
üniversite sayımız, Cumhurbaşkanlı-
ğı İnsan Kaynakları Ofisi tarafından 
lokasyona göre daha yakın üniversite-
lerle bu sene 7 olacak şekilde belirlendi. 
Üçüncü kez ev sahibi ve düzenleyici 
üniversite olarak görev aldığımız bu 
bölgesel kariyer fuarını, siz kıymetli 
dış paydaşlarımızın destek ve iş birliği 
içerisinde en iyi şekilde gerçekleştirece-
ğimize hiç şüphemiz yok” dedi.

HEDEF 50 BİN KATILIMCI
Geçen yıl 25 binden fazla katılımcıyı 
ağırladıklarını ve 250’den fazla firma 
ile gençlere iş, staj ve eğitim fırsatları 
sunduklarını kaydeden Rektör Özkan, 
bu seneki hedef ve beklentilerinin çıtayı 
daha yukarıya taşımak olduğunu söy-
ledi. Rektör Özkan, “Bu sene sizlerin 
değerli katılımlarıyla, çok daha etkili ve 
kapsamlı bir fuar gerçekleştireceğimiz-
den eminiz. Hedefimiz 50 binin üzerin-
de katılımcının fuarımızı ziyaret etmesi 
ve 300’den fazla firmanın fuara katılım 
göstermesidir. Bu hedefler, gençlerimi-
ze eşsiz kariyer fırsatları sunarken, iş 
dünyasının yetenek havuzuna erişimini 
kolaylaştırmayı amaçlamaktadır” diye 
konuştu.

GENÇLERE YENİ KAPILAR ARALIYOR
Amaçlarının öğrencilere kariyer 
planlamaları ile ilgili akıllarında bir 
fikir olması, aynı zamanda firmalarla 

yetenekli öğrencileri bu fuarda buluş-
turmak olduğunu ifade eden Rektör 
Özkan, şunları söyledi:”Bunun öğrenci-
ler için çok kıymetli olacağını düşünü-
yorum. Öğrencilere daha sonrası için 
farklı kapılar aralayacak. Bu anlamda 
sizin katkılarınız çok kıymetli. Çünkü 
orada sizleri tanıyorlar. Bu iki günlük 
fuar içinde bazı aktivitelerimiz oluyor, 
çocuklara ilham olacak buluşmalar 
yapılıyor. Umarım hepimiz için güzel, 
faydalı bir fuar olur. Siz değerli sivil 
toplum kuruluşu, kurum ve kuruluş 
temsilcilerine, bu önemli sorumlulukta 
bizlere destek olarak gençlerimizin 
geleceğine katkıda bulunduğunuz için 
teşekkür ederiz.”

FUAR HAKKINDA BİLGİLENDİRME
Rektör Özkan’ın konuşmasından sonra 
Akdeniz Üniversitesi Kariyer Merkezi 
Müdürü Doç. Dr. Esin Yücel tarafından, 
Güney Kariyer Fuarı’nın hazırlık süreci, 

Günkaf’25 tanıtım kataloğu, katılım, 
sponsorluklar ve dış paydaşlardan 
neler beklendiğine ilişkin bilgilendirme 
yapıldı.

PAYDAŞLARLA GÖRÜŞ ALIŞVERİŞİ
Toplantı devamında fuara ilişkin dış 
paydaşlardan görüş ve öneriler alındı. 
Kamu kurumlarından, meslek örgütle-
rinden temsilciler kariyer fuarı kap-
samında öğrencilere mezun olmadan 
önce kendilerini nasıl donanımlı hale 
getirmeleri gerektiği, gerek kamuda ge-
rekse özel sektördeki uzmanlık alanları, 
hangi dallarda uzmanlaşabilecekleri, 
nerelerde iş arayabilecekleri konusunda 
farkındalık oluşturmak, destek olmak 
istediklerini ve kariyer fuarının bunun 
için önemli bir platform olduğunu ifade 
ettiler.

GENÇLERİN ŞEHİRDEKİ İSTİHTAM 
OLANAKLARINI TANIMASI İÇİN 
ÖNEMLİ
Geçen yılki Güney Kariyer Fuarı’na 
konuşmacı olarak katılan Antalya Kent 
Konseyi Başkanı Semanur Kurt, “Genç-
lerin bu şehri tanıması, bu bölgede 
eğitim gören ve bu bölgede kalmayı 
düşünen gençlerin bu şehirdeki istih-
dam alanlarını görmesi sadece bir yere 
umut bağlamak yerine farklı alanları 
da bilmesi onlar için en büyük avantaj. 
Bu fuar da bunu sağlayacak. Geçen 
yıl da bu fuara katıldım ve gençlere 
anlattım hangi mesleği seçerseniz seçin 
yaşadığınız şehre sorumluluğunuz var. 
Bunun farkında olmaları önemli ve bu 
da eğitim süreçlerinin bir parçası” diye 
konuştu. n DHA

KARİYER FUARINA 
50 BİN ZİYARETÇİ
AKDENİZ Bölgesi’nin en kapsamlı kariyer fuarı olan Güney Kariyer Fuarı’na üçüncü kez ev sahipliği 
yapacak Akdeniz Üniversitesi’nde hazırlıklar devam ediyor. Rektör Özkan, Şubat ayında yapılacak fuar 
için hedeflerinin 300’den fazla firma ve 50 binin üzerinde katılımcıyı ağırlamak olduğunu söyledi.

Kepez ilçesinde hizmet veren 1400 
yatak kapasiteli Antalya Şehir Hasta-
nesi, evde sağlık hizmetiyle de dikkati 
çekiyor. Öncelikle Sağlık Bakanlığı’nın 
444 38 33 numaralı telefonundan hasta 
için kayıt açtırılması gerekiyor. Kayıt 
işlemi sonrası yetkililer, hasta ile iletişi-
me geçerek tedavi planlaması yapıyor. 
Antalya Şehir Hastanesi’nde 1 yıl önce 
kurulan, 20 kişiden oluşan birim de 
bugüne kadar 1400 hastaya evde sağlık 
hizmeti verdi.

DUYGUSAL ANLAR YAŞANIYOR
Tedavi şekillerine göre gün aşırı ya 
da haftada birkaç kez gidilen evlerde 

sağlık çalışanları ile hastalar arasında 
duygusal bağ da oluşuyor. Bazı hastalar 
sağlık çalışanlarını görünce duygulanır-
ken, bazıları da onları sarılarak uğurlu-
yor. Özellikle felç, Alzheimer, demans 
ve kanser gibi hastalara hizmet veren 
ekip, zaman zaman farklı talepler ile de 
karşılaşıyor. Antalya Şehir Hastanesi 
Evde Sağlık Birimi Sorumlu Hekimi 
Uzman Dr. Melike Demirel Sapma-
zoğlu, yaşlı nüfusun artmasına bağlı 
olarak kronik rahatsızlıkların arttığını 
söyledi. Engellilik durumu ve hastaların 
eve bağımlı olma durumlarının arttığını 
kaydeden Dr. Sapmazoğlu, tedavilerin 
evlerde sağlanması için evde sağlık biri- minin görev aldığını söyledi.

İYİLEŞMESİ ÇOK GÜÇ
Hasta bulunduğu yerden hareket ettiril-
memesi halinde 72 saat sonunda yatağa 
temas eden yerlerinde kemik görünecek 
kadar derin yaraların oluştuğunu anla-
tan Dr. Sapmazoğlu, “Yatağa bağımlı 
hastalarda öngördüğümüz çok önemli 
durumlar var. Bunun başında bası yarası 
geliyor. Beslenme bozuklukları, düşme 
ihtimalleri yüksek ve kırıklar meydana 
geliyor. Depresyon durumu oluyor. 
Bası yarası olmaması için gerekiyorsa, 
havalı yatak ya da yakınını bilgilen-
direrek sürekli hareket ettirilmesini 
sağlıyoruz. Yakını, hastanın 2 saatte 
bir pozisyonunu değiştirsin ki bası 
yarası oluşmasın istiyoruz. Bazen cilt 

tamamen kapalıyken 72 saat içerisinde 
kemik görünecek kadar yara meydana 
geliyor. O yara oluştuktan sonra iyileş-
mesi çok güç” dedi.

YÖNLENDİRME YAPIYORUZ 
İlginç isteklerle de karşılaştıklarını 
ifade eden Uzman Dr. Melike Demirel 
Sapmazoğlu, bazı hasta yakınlarının 
yatağa bağımlı hastanın bezini değiştir-
melerini istediğini kaydetti. Dr. Sapma-
zoğlu, “Hasta bezinin değiştirilmesini 
isteyenler, para yardımı için başvuranlar 
da oluyor. Onları gerekli yerlere yön-
lendiriyoruz. Açıklama yapsak da bu 
taleplerinde ısrarcı olanlar oluyor. Bu 
durumu anlayabiliyorum ama sadece 
tedavi için orada bulunuyoruz” diye 
konuştu. n DHA

1400 HASTAYA EVDE HİZMET
ANTALYA Şehir Hastanesi’nde 1 yıl önce kurulan evde sağlık birimi, bugüne kadar 1400 hastaya hizmet verdi. Özellikle 
felç, Alzheimer, demans ve kanser gibi hastalara hizmet veren birim çalışanları, zaman zaman gittikleri evlerde duy-
gusal anlar da yaşıyor. Bazı hastalar sağlık çalışanlarını görünce duygulanırken, bazıları da onları sarılarak uğurluyor.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı Engelli Hiz-
metler Şube Müdürlüğü’ne bağlı Kepez 
ilçesindeki Demirgül Mola Evi, Muratpa-
şa ilçesindeki Falez Mola Evi ve Konya-
altı ilçesindeki Pınarbaşı Mola Evleri ile 
özel bireylerin ailelerine ihtiyaç duyduk-
ları zaman sağlanıyor. Mola Evleri’nde 
kaldıkları süre zarfında kaliteli zaman ge-
çirerek diğer akranları ile sosyalleşebilen 
özel bireyler için ilgi beceri ve yetenekleri 
doğrultusunda etkinlikler düzenlenerek, 
eğlenceli zamanlar geçirmelerine imkân 
sağlanıyor.

ÖZEL ARAÇLARLA GETİRİLİYOR 
Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
Engelli Hizmetler Şube Müdürü Fatin 
Iltar, Mola Evleri ile engelli bireylerin 
ailelerine nefes aldırmayı amaçladıkla-
rını söyledi. Iltar “Engelli bireyleri olan 
ailelerin kendilerine zaman ayırabileceği, 
bir hizmet sunuyoruz. Başvuruda bulunan 
aileler, belediyemize ait özel donanımlı 
araçlarla adreslerinden alınarak Mola 
Evlerine getiriliyor. Burada engelli birey-
lerimiz ailelerin ihtiyaç süresi boyunca 
misafir ediliyorlar. İşlerini tamamlayan ai-
leler, bizimle tekrar iletişime geçtiklerin-
de bireyleri tekrar evlerine ulaştırıyoruz. 
3 yaşından itibaren, yatağa bağlı olmayan 
her özel birey bu hizmetten faydalanabi-
liyor. Ayrıca tekerlekli sandalye kullanan 
bireylerimiz için asansörlü araçlarımızla 
güvenli bir ulaşım sağlıyoruz”dedi.

ÖZEL BİREYLERE ÖZEL ETKİNLİKLER
Mola Evleri’nin amacının yalnızca ulaşım 
ve bakım sağlamakla sınırlı olmadığını 
söyleyen Mola Evi Koordinatörü Gonca 
Ersoy, bireylerin keyifli vakit geçirmeleri 
için çeşitli etkinlikler düzenlediklerini 
ifade etti. Ailelerin randevu sistemiyle 
başvurduğunu aktaran Gonca Ersoy, “Ge-
len bireylerin engel tanılarına ve yetenek-
lerine göre aktiviteler planlıyoruz. Burada 
bireylerin hoşça vakit geçirmesi önce-
liğimiz. Çocuklara ‘Bugün ne yapmak 
istersiniz? Günümüzü nasıl geçirelim?’ 
gibi sorular sorarak onların tercihlerini 
önceliklendiriyoruz. Mola Evleri bir okul 
ya da rehabilitasyon merkezi değil, bu 
nedenle bireylerimiz fiziksel koşulları ve 
hava şartlarına göre ne yapmak istiyor-
larsa onları gerçekleştiriyoruz. Müzik, 
boyama, animasyon izleme gibi aktivi-
teler ve hava güzelse bahçe etkinlikleri 
düzenleyerek keyifli bir ortam sunuyoruz” 
diye konuştu. n BÜLTEN/ABB

Engelli yakınlarına
nefes alma molası

MANAVGAT Belediyesi ve Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin iş birliğiyle, 
katma değeri yüksek tarım ürünlerinin 
üretimini artırma hedefiyle Burmahan 
Mahallesi’nde üreticilere, safran ve salep 
fidelesi dağıtıldı.Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi Tarımsal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı Bitkisel Üretim ve Eğitim Şube 
Müdürlüğü’nde görevli Ziraat Mühendisi 
Nida Kalkan, “İçinde kırmızı renkli üç 
tane stigma var, asıl değerli olanlar onlar. 
Onlar tek tek ayrılıp satışa sunulur. Çok 
da faydalı bitkidir. 
Antalya ilçelerimizde safran üretimini 
genişletmeye çalışıyoruz. 1 tane safrandan 
üçüncü yılın sonunda 20-25 adet yumru 
olacak. Safran, suyu çok sevmez. Çok 
sulanırsa yumrular çürür. Zararlısı da kös-
tebektir ancak bu bölgemizde de köstebek 
yok” diye konuştu. n DHA

MANAVGAT’A 
SAFRAN FİDESİ 



3     
SAYFA

PERŞEMBE
SICAKLIK

20 C0

CUMA
SICAKLIK

19 C016 Ocak 2025 PERŞEMBE

REKLAMLARINIZ İÇİN

   

Yıl: 21     Sayı: 6277       16 Ocak 2025 PERŞEMBE

İmtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı İşleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli

Basıldığı Yer          : Arslan Güneydoğu Gazetecilik 

Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. 

No: 91 Muratpaşa / ANTALYA  Tel : 0 242 340 09 15

Abone Dağıtım : Metin Aşula/Kurye Bilge Tel: 244 47 19 
Bayii Dağıtım   : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66

Resmi İlan st x cm fiyatı  : 185 TL
Abone Fiyatı: 1 Yıllık   : 7.000 TL    

Antalya Körfez Gazetesi ve eklerinde yayınlanan yazı, haber, 
fotoğraf ve görsellerin her türlü telif hakkı RG Gazetecilik Matb.

Rekl. Tic. San. Ltd. Şti.’ye aittir. İzin alınmadan, 
kaynak gösterilerek dahi iktibas edilemez.

UETS: 15012-10771-03778

Antalya’da en önemli sorun-
ların başında gelen trafik, 
özellikle kent merkezinde 
bazı caddelerde iş ve okul sa-

atlerinin başlangıcı olan 07.30-09.00 ile 
akşamları 17.00-19.00 saatleri arasında 
çekilmez hal aldı. Antalya’da trafiğin en 
yoğun olduğu ana caddenin 100’üncü 
Yıl olduğuna dikkati çeken Nurettin 
Şengül, Mevlana Kavşağı’ndan baş-
layıp, Antalyaspor Kavşağı’na kadar 
olan bölgede halk otobüslerinin artık alt 
geçitleri kullanacağını açıkladı. 

OTOBÜSLERİN YÜZDE 70’İ KULLANIYOR
100’üncü Yıl Caddesi’ndeki trafik yo-
ğunluğunu rakamlarıyla açıklayan Şen-
gül, Antalya’da 347’si belediyeye ait, 
500’e yakını da özel olan halk otobüsle-
rinin gün içinde yüzde 70’inin 100’üncü 

Yıl Caddesi’ni kullandığını ve büyük 
trafik yoğunluğu oluşturduğunu dile 
getirdi. 100’üncü Yıl Caddesi’nde 
günde geçiş yapan araç sayısının 100- 
110 bin civarında olduğunu belirten 
Şengül, sadece İl Sağlık Müdürlüğü 
kavşağından gidiş-geliş olarak 50 bini 
aştığını kaydetti.  

ALTGEÇİTLERE GİRİŞ YAPAMAYACAK
100’üncü Yıl trafiğinde sabah ve akşam 
pik saatlerde sorun yaşandığını belir-
ten Şengül, “Zaten ara saatlerde çok 
sorunumuz yok. 4’er şeritli toplam 8 
şerit yol var, fakat sağ şeritler otopark 
olarak kullanılıyor. Kimse sağ şeritleri 
kullanamıyor. O şeritler otobüslerin 
şeridi olacak. Otobüsler alt geçitlerin 
giriş çıkışlarında trafiği de kesiyor. 
Böylece mecburen sağ şeritten devam 

edecek. Hem altgeçitlere girmeden trafi-
ği kesmesi engellenmiş olacak, hem de 
sağ şeritlerde parkı kaldırmış olacağız. 
Otobüsler Şarampol, Güllük ve Falez 
altgeçitlerini kullanmayacak ve üstten 
devam edecek” dedi.100’üncü Yıl’daki 
trafiği rahatlatmak için Güllük kav-
şağından karşıya geçişlerin yeniden 
açılacağını da belirten Nurettin Şengül, 
ayrıca İl Emniyet Müdürlüğü ile en-
tegre şekilde tüm alt geçitlere kamera 
konulacağını, trafik kazalarının da 
anlık takip edilip, anında müdahale 
edileceğini dile getirdi. 

SAĞLIK MÜDÜRLÜĞÜ KAVŞAĞI: 
GÜNDE 73 BİN ARAÇ
Sarısu’dan başlayıp, 100’üncü Yıl’dan 
Mark Antalya’ya kadarki güzergahı 
kapsayan 4’üncü Etap Raylı Sistem 
kapsamında Sağlık Müdürlüğü Kavşa-
ğına battı çıktı yapılmasının planlan-
dığını kaydeden Şengül, 5M Migros 
önünde ve karşısındaki durakların da 
yeniden düzenleneceğini söyledi. Şen-
gül, “İl Sağlık Müdürlüğü kavşağında 
24 saatte geçen ortalama araç sayısı 
toplam 73 bin. Bunlardan 18 bini Toros 
mahallesinden, 27 bini 100’üncü Yıl 
Bulvarından geliş kolundan, 23 bin araç 
ise 100’üncü Yıl Bulvarına gidiş isti-

kametine, 5 bin araç ise sahilden geliş 
yönünden kavşağa katılmakta. Yıllık 
ortalama 26 milyon 645 bin araç geçişi 
sağlanmakta” dedi. 

RAYLI SİSTEM TOPLU ULAŞIMLA 
OLACAK
4’üncü Etap Raylı Sistem hattının 
tamamlanmasıyla toplu ulaşımın yüzde 
70’inin raylı sisteme geçeceğini belir-
ten Şengül, otobüslerin de böylelikle 
şehir içi trafiğinden çıkartılacağını, raylı 
sistemin geçiş yaptığı hatlarla mahalleler 
arasında ring görevi göreceğini ifade etti. 
Şengül, “Büyük otobüsler trafikteki en 
büyük handikapımız. Ana trafiğimizin 
olduğu yerde artık otobüs kullanılmaya-
cak. Zaten 100’üncü Yıl’da raylı sistemi 
koyduğunuz zaman birçok kimse nor-
mal araç kullanmayacak, otobüslere de 
zaten gerek kalmayacak” dedi. 

VMS SİSTEM TABELA
Değişken Mesaj ve Trafik İşaretleri 
VMS tabela sistemlerinin Türkiye’de 
bazı şehirlerde uygulandığını anlatan 
Şengül, “Biz Antalya’da daha gelişmişi-
ni uygulayacağız. Bu sistemle tabelalar 
gitmek istediğinizi yere göre güzer-
gahları, trafik yoğunluğuna göre veya 
örneğin 100’üncü Yıl’da kaza varsa sizi 
diğer alternatif yollara yönlendirecek. 
Güzergahları gidilebilecek sürelere göre 
tabelalardan takip edebileceksiniz. ‘Ha-
valimanına gitmek için 100’üncü Yıl’ı 
kullanırsanız 20 dakika, Gazi Bulva-
rı’nı kullanırsanız kaza var orada’ gibi 
olacak” diye konuştu.  n DHA

AKILLI SİSTEM 
KURULUYOR

Otobüsler alt geçitlere giremeyecek

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Ulaşım Daire 
Başkanı Nurettin Şengül, kentin en yoğun bulvar-
larından 100'üncü Yıl Caddesi trafiğinde yeni bir 
düzenleme yapacaklarını açıkladı. Bundan böyle 
C halk otobüsleri, alt geçitleri kullanamayacak

KAZA, Şelale Mahallesi Remzi Güven 
Caddesi'nde meydana geldi. Alınan 
bilgiye göre, Erhan E.'nin kullandığı 
07 BJM 189 motosiklet, yaya geçidin-
de 5 yaşındaki Yusuf Z.'nin sürdüğü 3 
tekerli çocuk skuterine çarptı. Kazada 
hafif yaralanan Yusuf Z., sağlık ekibinin 
olay yerindeki müdahalesinin ardından 
ambulansla hastaneye kaldırıldı. Öte 
yandan sürücüye ehliyetsiz ve sigortasız 
araç kullanmaktan toplam 19 bin 654 TL 
ceza uygulandı, motosiklet ise yediemin 
otoparkına çekildi. n İHA

5 yaşındaki çocuk 
kazada yaralandı 

Manavgat ilçesin-
de 1 motosikletin 

3 tekerlekli çocuk 
skuterine çarpması 

sonucu meydana 
gelen kazada 5 

yaşındaki çocuk 
yaralandı. 

ANTALYA’DA ani fren yapan oto-
mobile çarpan motorize yunus timleri, 
kaza yaptı. Kazada, motosiklette bulu-
nan polis memuru Burak E. bacağından 
yaralandı.Kaza, Bahçelievler Mahallesi, 
100. Yıl Bulvarı üzerinde meydana 
geldi. Yunus polisi Emre A., kullan-
dığı 07 A 4872 plakalı motosikletle, 
aynı cadde üzerinde seyir halinde olan 
Serdal Ü.’nün kullandığı 07 BJL 685 
plakalı otomobile arkadan çarptı. Çar-
pışmanın şiddetiyle motosikletin arka 
tarafında bulunan diğer yunus polisi 
Burak E. motosikletten düştü. Bacağın-
dan yaralanan polis memuru, tedavisi 
yapılmak üzere Antalya Eğitim Araştır-
ma Hastanesi’ne götürüldü. Otomobilin 
sürücüsü Serdal Ü. ise ifadesi alınmak 
üzere polis merkezine alındı. n DHA 
 

Yunus polisi
kaza geçirdi

MURATPAŞA Kızıltoprak 
Mahallesi 912 Sokak üzerinde 
bulunan gecekondudan dumanlar 
çıktığını gören vatandaşların du-
rumu 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirmesi üzerine olay yerine çok 
sayıda itfaiye ve polis ekibi sevk 
edildi. Kısa sürede verilen adrese 
gelen Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye Daire Başkanlığı’na 

bağlı ekipler metruk binada çıkan 
yangına müdahale etti. Yangın, 
ekiplerin zamanında müdahalesi 
ile bitişiğinde bulunan gecekondu-
lara sıçramadan söndürüldü. Gece-
kondu içerisinde madde bağımlısı 
şahısların olabileceğinin belirtil-
mesi üzerine itfaiye ekiplerinin 
bina içerisinde yaptığı aramada 
kimseye rastlanılmadı. n İHA 

Metruk binada yangın paniği 

MANAVGAT Yukarı Hisar Mahallesi 
Hastane Caddesi’nde İbrahim Asaf Göçe-
roğlu’nun kullandığı 07 BUR 673 plakalı 
motosiklet, yaya geçidinden geçen Gulçin 
Ungan’a çarptı. 

Kazada yaralanan Ungan, 112 Sağlık 
ekibinin olay yerindeki müdahalesinin 
ardından ambulansla hastaneye kaldırıldı. 
Kazayı gören vatandaşlar motosikletlinin 
yol vermek için duran aracın sağından 
geçerek yayaya çarptığını söyledi. n İHA

Geçitte çarptı
 

ALANYA-Manavgat D-400 karayolun-
da e seyir halindeki Ahmet T.’nin kullan-
dığı tur minibüsü, Aşağı Işıklar Mahallesi 
sınırlarında kırmızı ışıkta beklemekte 
olan Fahri P.’nin kullandığı tıra arkadan 
çarptı. Tur minibüsünün hurdaya döndüğü 
kazada; tur minibüsü sürücüsü Ahmet T. ile 
araçta yolcu olarak bulunan Alman uyruklu 
Ali Jahed, Fariba Arvaneh, Sohrila Arva-
neh, Smail Benguericj, Andrea Hennrich ve 
Christine Hamburget yaralandı. 112 sağlık 
ekiplerinin olay yerindeki müdahalelerinin 
ardından Manavgat’ta bulunan hastanelere 
kaldırılan yaralıların hayati tehlikelerinin 
bulunmadığı bildirildi. Kazayla ilgili ince-
leme başlatıldı. n İHA

6 Alman turist ile
sürücü yaralandı

Bucak İlçe Jandarma Komutanlığı ekipleri 
Taşyayla Köyü ilkokulu öğrencilerine yö-
nelik trafik eğitimi  gerçekleştirdi.Eğitimin 
ardından araçlarının yanına gelen jandarma 
ekibi, aracın camında öğrenciler tarafından 
bıraklan ve üzerinde Türk bayrağı ile kalp 
çizili not kağıtlarını fark etti. 
Öğrencilerin jandarma aracına bıraktığı 
kağıtta “Tekrar gelin jandarma abilerim sizi 
çok seviyoruz. İkinci dönem tekrar gelin. 
İyi ki varsınız. Sizi çok sevdik. Gitmeden 
tekrar gelin. 4/A Lina, Melek, Damla, Ecrin 
ve Ceylin” mesajları yer aldı.Öğrencilerin 
jandarmaya sevgisini anlatan notlar  Burdur 
Valiliği tarafından sosyal medya hesabından 
yayınlandı. n DHA

TRAFİK EĞİTİMİ 
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Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman’ın ev sahip-

liğinde, yönetim kurulu üyelerin de 
katılımıyla “2024 değerlendirmesi ve 
2025 öngörüleri” başlıklı basın toplantı-
sı gerçekleştirildi. Hacısüleyman, “Kar 
marjları düştü. 2025’den umutluyuz, 
2026 yılına girerken zorluk yaşayaca-
ğız. Kimse beklemiyordu, değişimin 
bölgeye riskleri azalttığını görüyoruz. 
Orada birdenbire 2 hafta içerisinde bir 
olayın perde arkasını bilmiyoruz. Şu 
anda bölgede bir ateşkesin olduğunu 
biliyoruz. Suriyelilerin dönüşü tarımda 
bir istihdam sıkıntısı yaşatacak. Biz ihti-
yacımız olan personeli karşılamak için 
yoğun çalıştık. Turizm ve tarımda geliri 
yükseltmek istiyorsunuz ama çalışacak 
kimse yok. Suriye’ye dönüşlerin oldu-
ğunu biliyoruz. İnsanlar kendi mem-
leketlerine dönmek en doğal hakkıdır. 
Bizim seçimlerimiz 4 yılda bir yapılı-
yor. Herkes aday olabilir” dedi. Antal-
ya’da yaşanan iş gücü problemlerinin 
ciddi sorunlara yol açtığını ifadede eden 
BaşkanYusuf Hacısüleyman, “Özellikle 
tekstilde maliyetleri karşılayamaz hale 
geldik. Daha düşük işgücü olan ülkelere 
sipariş vermeye başladık. Hatta maki-
nelerimizi bazı ülkelere göndermeye 
başladık” dedi.

ANTALYA TURİZMDE 4’ÜNCÜ SIRADA
2025 beklentilerini açıklayan Hacısü-
leyman, “Mevcut ekonomi politikaları 
devam edecek. Şirket karları azalmaya 
devam edecek. Yabancı ziyaretçi sayısı 
artmaya devam edecek. TL reel olarak 
değerlenecek. İşsizlik hafif bir şekilde 
artacak” dedi. Antalya’nın 2024 yılını 
değerlendiren Yusuf Hacısüleyman, 
“Antalya Türkiye’nin 6’ncı büyük 
ekonomisidir. Tarımda ikinci sırada 
yer alıyor, birinci sırada ise Konya var. 
Eğitim ve sağlıkta 4’üncü sırada yer 

alıyoruz. Sanayide ise 15’inci sıradayız. 
Türkiye’de tarımın payı yüzde 6 iken 
Antalya’da yüzde 8’dir. Dünyada en 
fazla turist alan şehirler arasında 4’üncü 
sırada yer alıyoruz. Dubai önümüzdeki 
yıl geçeceğiz. İlk 3’e girmemiz gerekir” 
sözlerine yer verdi. Antalya’nın en çok 
göç alan illerin başında geldiğini ifade 
eden Yusuf Hacısüleyman, “Antalya her 
zaman yaşanılabilecek en güzel şehirler 
arasında yer alıyor. İç göç artmaya 
devam edecek. 2023 yılında 118 bin göç 
alırken 88 bin göç verdi. Net göç ise 
29 bin kişi oldu. Toplam araç sayısında 
motosiklette 2’nci sırada, minibüste 
3’üncü sırada, otomobilde 4’üncü sırada 
yer aldı” dedi.

ELEMAN BULAMIYORUZ
Antalya’da patronların eleman bul-
makta zorlandığını ifade eden Başkan 
Hacısüleyman, “Eleman bulmakta 
zorlanıyorlar, meslek liselerinden gelen 
elemanların mesleklerinde çalışmadı-
ğını görüyoruz. Sektörde kalmadığını 
görüyoruz. Sahip oldukları teknik bilgi 
ile ne yapacak olduklarını bilemeyen-
ler var. Şirket sahiplerimiz bu okullara 

giderek her biri en az 5 öğrenci ile bir 
araya geldi. Bununla birlikte o öğren-
cilerimizin mesleklerinde kalmaya 
başladı. Ben de teknik lise mezunuyum, 
farklı bir alanda çalışıyorum. Kadın 
istihdamında önemli bir adım attık” 
ifadelerine yer verdi.

APARTMAN ALTI DÜKKANLAR 
TAŞINACAK
ATSO’nun 64 bin üyesinin olduğunu 
ifade eden Yusuf Hacısüleyman, “Yüz-
de 14’ü yabancı sermaye ile kuruldu. 
2024 projelerimizi tamamlamaya 
devam ediyoruz. Elmalı ve Serik’te 
devam eden hizmet binalarımız devam 
ediyor. Antalya’da apartmanların altında 
dükkanlar var. 
Burada kaldırımlarda ürünlerin indi-
rilmesi sırasında sorunlar yaşanıyor. 
Bunları hem estetik hem de trafik 
açısından dışarı taşımak istiyoruz. Toplu 
işyeri projesini hayata geçireceğiz. 
Bunu istişare ettik. Bunun için 13 tane 
kooperatif kurduk. Üyelikleri dışarı 
açmadık. 3 milyon 800 bin metrekare-
lik bir alan talip olduk. Çok önemli bir 

projedir. Bunun yanında Korkuteli OSB 
devam ediyor. İhale için dosyalarımız 
hazır. 81 parselden 65 tanesi taliplisini 
buldu. 2026 yılında hizmete açmayı 
düşünüyoruz. Bizimkisi bir çözüm 
değil önlemdir. Apartmanda makine 
kullanarak apartman sakinlerini rahatsız 
eden kişiler var. Sabah erken saatlerde 
insanlar gürültü ile uyanıyor.” dedi. 

C PLAKA BİZE SORULMADI
BaşkanYusuf Hacısüleyman, “Bü-
yükşehir Belediyesi ilk C plaka ihale 
konusunda bize bir görüş sorulmadı. 
İkincisinde soruldu. Bizim 49 meslek 
komitemiz var. Herhangi bir kurum 
bizden görüş istediği zaman biz ilgili 
komiteye yönlendiririz. Benim alanım 
konaklamadır. Dubai’de kişi başı gelir 
2500 dolar Antalya’da ise 1000 dolar-
dır. Hızlı tren gündemimizde var, 2013 
yılında bir imza kampanyası başlattık. 
Hedefimizi takip ediyoruz. Ben devlet 
demir yollarından bir randevu istedim. 
Girişlerimiz devam edecek. Bütçenin 
2025 yılında zor olacağını biliyoruz. 
Kaynak eksiği var” sözlerine yer verdi.  
n ERTUĞRUL GÜN

ANTALYA’DA APARTMAN ALTI DÜKKANLAR TAŞINACAK 

TOPLU İŞYERİ 
KURULACAK
ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman, kentteki apartman altı işletmeleri kapatarak 
toplu bir işyerine taşımayı hedefledikleri projelerini anlattı. Hacısüleyman, “Apart-
manlardaki dükkanlar sıkıntı yaratıyor. 13 kooperatif kurduk, 3 milyon 800 bin 
metrekarelik bir alana talip olduk. Toplu işyeri projesini hayata geçireceğiz.” dedi.

ÇARŞIYA 
ÇEKİDÜZEN

LEZZET İŞBİRLİĞİ 
KONYAALTI Belediyesi, 
Yarbaşçandır mahallesinde 
5 dönümlük arazi üzerinde 
üretimini gerçekleştirdiği 
Çandır fasulyesinin tanıtımını 
7. Geleneksel Çandır Fasulyesi 
Şenliği’nde piyaz ikramıyla ya-
pacak. Çandır Fasulyesi Şenliği, 

Konyaaltı Belediyesi 
ve Manavgat Bele-
diyesi ortaklığıyla 
gerçekleştirilecek. 
Antalya Piyazı’nın 
aranan lezzeti olan 
Çandır Fasulyesi ve 
Manavgat’ın coğrafi 
işaretli ürünü Altın 
Susam’ndan üretilen 
tahininin buluşacağı 
şenlik HayatPark’ta gerçekle-
şecek. 

Konyaaltı ve Manavgat ilçe-
lerinin kendilerine has yöresel 
lezzetleri kullanılarak hazırlana-
cak Antalya Piyazı’nın vatan-
daşlara ikram edileceği şenlik, 
18 Ocak Cumartesi 14.00’de 
başlayacak. Şenlik, Çandır Fa-
sulyesi ve Manavgat Tahini’nin 
yanı sıra, 2017 yılında coğrafi 
işaret alan Antalya Piyazı’nın 
tanıtımı ve bu lezzetin farklı 
kitleler tarafından sevilmesi 
açısından önemli bir rol oyna-
yacak. 

FASULYE KONYAALTI’NDAN, 
TAHİN MANAVGAT’TAN
Konyaaltı’nın yöresel lezzeti 
Çandır Fasulyesi’nin tanıtımı 
için Antalya Piyazı ikramıyla 
gerçekleşecek. Konyaaltı ve 
Manavgat Belediyeleri’nin or-
taklığında düzenlenecek şenlik-
te, her iki ilçenin de kendilerine 
has yöresel ürünleri yer alacak. 
Çandır Fasulyesi ile hazırlanan 
piyaz ikram edilecek. Piyazda 
içinde Manavgat’ın kendine has 
ürünü olan Altın Susam’dan 
üretilen Manavgat Tahini kulla-
nılacak. n DHA

KONYAALTI Belediyesi tarafından düzenle-
nen 7. Geleneksel Çandır Fasulyesi Şenli-

ği'nde, Antalya’nın tescilli lezzeti Çandır fa-
sulyesinden yapılmış piyaz ikram edilecek. 

Piyazda Manavgat'ın meşhur ürünü altın 
susamdan yapılan tahin kullanılacak.

KEPEZ Belediyesi’nin ev 
sahipliğinde düzenlenen Beyaz 
Baston Görme Engelliler 
Derneği Konseri, Antalyalıları 
müziğin evrensel dilinde bir 
araya getirdi. Flüt sanatçısı 
Leyla Bayramoğulları, piyano 
sanatçısı Ekaterina Aktı ve 
gitar sanatçısı Özkan Karae-
roğlu’nun eşsiz performansları 

geceye damga vurdu. Flüt ve 
piyano arasındaki uyum, din-
leyicilere unutulmaz bir müzik 
ziyafeti yaşattı. Dinletide 
flütün sesi, piyanonun tınısıyla 
adeta bir bütün haline geldi. 
Gitar sanatçısı Özkan Kara-
eroğlu da, güçlü yorumuyla 
dinleyicileri etkiledi. Etkin-
liğin açılış konuşmasını ger-
çekleştiren Kepez Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler Müdürü 
Emrah Yurtlak, Başkan Mesut 
Kocagöz’ün sevgi selamlarını 

ileterek, Beyaz Baston Görme 
Engelliler Haftası kapsamında 
düzenlenen moral ve motivas-
yon programında buluşmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını dile 
getirdi. Beyaz Baston Görme 
Engelliler Dernek Başkanı 
Özgür Koca  Başkanımıza 
bugüne kadar yanımızda 
olduğu için çok çok teşekkür 
ederiz. Bu geceye emeği geçen 
herkese sonsuz teşekkürler” 
dedi. n BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Engelsiz konser

ANTALYA’da etkili olan sağanak yağmur 
yolları göle çevirdi. Okula ve işe gitmek 
isteyen öğrenciler ve vatandaşlar zor anlar 
yaşadı. akışı ise uzun süre bazı sokaklar-
da sağlanamadı. Aksu Semp Polikliniği 
önünde bulunan Serik Caddesi’de diz boyu 
su oldu.  Antalya’da bugün parçalı bulutlu 
bir hava yaşanacağı tahmin ediliyor. Hava 
sıcaklığı ise 8-17 derece arasında olacak. 
n ERTUĞRUL GÜN

Hayat 
felç oldu

KORKUTELİ Belediyesi Fen İşle-
ri Müdürlüğü ekipleri, yaz döneminde 
sıcak asfalt yapılan cadde ve sokaklardan 
çıkartılan atık asfalt ve kullanılamayacak 
halde ki parke taşlarını konkasör makine-
sinden geçirip incelterek stabilize malzeme 
olarak değerlendiriyor. Korkuteli Belediye 
Başkanı Saniye Caran, “Atık asfaltları çöpe 
atmak yerine geri dönüştürerek yollarımız-
da ve diğer altyapı çalışmalarında tekrar 
kullanıyoruz. Bu sayede hem çevremizi ko-
ruyor hem de belediye bütçesinden tasarruf 
sağlıyoruz.Dönüştürülen stabilize malzeme, 
özellikle kırsal mahalle yollarında, park 
alanlarında ve altyapı çalışmalarında değer-
lendiriliyor. Konkasör makinesi sayesinde, 
yüksek maliyetli yeni malzeme alımına 
gerek kalmadan, mevcut atıklar verimli bir 
şekilde kullanılıyor.Çevreci ve yenilikçi 
projelerle, tek bir kuruşu değil tek bir çöpü 
bile israf etmeden Korkuteli halkına hizmet 
edeceğiz.” dedi. n İHA

Geri kazanılıyor

ANTALYA Emniyet Müdürlüğü birimle-
ri, son 1 haftada kasten öldürme, kasten 
yaralama, yağma, hırsızlık ve cinsel suçlar 
başta olmak üzere, meydana gelen asayiş 
olaylarına yönelik uygulamalar ve denetim-
ler gerçekleştirdi. Denetimlerde, 193 bin 
848 şüpheli hakkında sorgulama yapıldı. 
Şüphelilerin, 522’si aranan olmak üzere 
yakalanan toplam 1641 şüpheliden 280’i 
tutuklandı.Denetimlerde ayrıca, 39 bin 429 
otomobil/motosiklet incelenirken, çalıntı, 
hacizli, yakalamalı 23 otomobil ve moto-
siklet yakalandı. Ekipler tarafından, 885 
geçici konaklama yeri ve 68 kiralık araç 
firması denetlenirken, 6 işletmeye cezai 
işlem uygulandı. Uygulamalarda, ‘kumar 
oynanması için yer ve imkan sağlama’ suçu 
kapsamında 6 adli olayda 26 şüpheliye 
idari işlem başlatıldı. Ekipler tarafından 
yapılan aramalarda, 63 ateşli silah, 861 fi-
şek/tüfek kartuşu, 4 kesici alet, 465 bin lira 
değerinde ziynet eşyası ve 1 milyon 151 
bin 130 Türk Lirası ele geçirildi. n DHA

ASAYİŞ RAPORU
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Antalya Üçkapılar Vergi Dairesine 
kayıtlı TC 44854442050 sicil nu-

maralı vergi mükellefiyim. Adıma 
kayıtlı Beko marka 300TR model 

Yeni Nesil ÖKC AT0000355656 sicil 
numaralı Yazar Kasa Pos Cihazı 
Ruhsatı ve 2023-2024 yıllarına ait 

tüm gelir, gider ve araç kira sözleş-
me suretleri kaybolmuştur. 

Hükümsüzdür.
Seyhan Erişir OYGUCU

ZAYİ

Antalya Kalekapı Vergi Dairesine 
kayıtlı TC 44857441906 sicil numa-

ralı vergi mükellefiyim. Adıma kayıt-
lı Seri A Sıra No: 193801 – 193900 

arası ve Seri A Sıra No: 6651 – 6700 
arası 3 (Üç) Cilt Fatura 

kaybolmuştur. Hükümsüzdür
Reyhan ERIŞIR 

ZAYİ

Kooperatifimizin 2023 ve 2024 Yılları Birleştirilmiş Olağan Ge-
nel Kurul Toplantısı 18/02/2025 Salı günü saat 11:00' da Antalya 
Şoförler Otomobilciler Düğün Salonu KEPEZ / ANTALYA adresin-
de aşağıdaki gündem maddeleri dâhilinde yapılacaktır. Belirtilen 
tarihte gerekli çoğunluk sağlanamadığı takdirde Genel Kurul Top-
lantısı 25/02/2025 Salı  günü aynı yer ve aynı saatte, aynı gün-
dem maddeleri dâhilinde yapılacaktır.

GÜNDEM 
1.Açılış.
2.Genel Kurul Başkanlık Divanının seçilmesi. 
3.Saygı Duruşu ve İstiklal Marşının okunması.
4.2023 – 2024 yıllarına ait Yönetim Kurulu Yıllık Faaliyet Raporları, 
Denetim Kurulu Raporları ve Dış Denetçi Raporlarının okunması.
5.2023 – 2024 yıllarına ait Bilanço ve Gelir - Gider Tablolarının 
okunması.
6.Okunan raporların ve hesapların ayrı ayrı müzakere edilerek 
kabul veya reddi hakkında karar alınması.
7.Yönetim ve Denetim Kurullarının ayrı ayrı ibrası.
8.2025 ve 2026 yılları olağan genel kurullarının birleştirilerek 2027 
yılında yapılması hususunun görüşülerek karara bağlanması
9.Kooperatifimiz tarafından yapılan ve yapılacak olan bağış ve 
yardımların görüşülerek karara bağlanması.
10.2025 ve 2026 yılları tahmini bütçelerinin ayrı ayrı görüşülerek 
karara bağlanması ve Yönetim Kurulu ile Denetim Kurulu Üye-
lerine 2025 ve 2026 yıllarında ödenecek aylık ücret veya huzur 
hakları ile yolluklarının belirlenmesi ve Dış Denetçiye ödenecek 
aylık ücretin karara bağlanması.
11.2025 ve 2026 hesap dönemleri için Dış Denetçi seçimi.
12.Dilek ve temenniler.
13. Kapanış.

S.S. ANTALYA ŞOFÖRLER 
OTOMOBİLCİLER VE BİLUMUM 
ESNAF SANATKÂRLAR KREDİ 

KEFALET KOOPERATİFİ

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de    BASIN NO: ILN02157310

Antalya Otobüsçüler Odası 
Başkanı Yasin Arslan, moto-
rin fiyatlarındaki artışın ula-
şım sektörünü zor durumda 

bıraktığını belirterek, esnafın yaşadığı 
ekonomik sıkıntılara dikkat çekti. 
Arslan, son zamlarla birlikte motorin 
fiyatının 50 TL’ye dayandığını vurgula-

yarak, ücretsiz taşımacılık uygulamala-
rının esnaf üzerindeki yükünü eleştirdi.
Motorin fiyatlarındaki artışın yanı sıra 
yedek parça, bakım ve diğer işletme 
giderlerinin de yükseldiğine dikkat 
çeken Arslan, destek beklediklerini be-
lirtti. Ücretsiz taşımacılık uygulamaları 
nedeniyle yaşanan gelir kaybının esnaf 
için büyük bir yük haline geldiğini ifade 
eden Arslan, bu konuda daha adil bir 
çözüm bulunması gerektiğini söyledi.

YÜZDE 35 ZAM GELECEK
Yasin Arslan, yılda yaklaşık 15 mil-
yon vatandaşı ücretsiz taşıdıklarını 
ifade ederek, “Ulaşım esnafı yıllık 15 
milyona yakın vatandaşı zorunlu olarak 
kendi imkanları ve bütçesiyle ücretsiz 
taşısın. Hiç kimse bizden bu konudan 
bahsetmesin, kıymet bilinmesin” dedi. 
İstanbul’da toplu taşımaya yüzde 35 
oranında zam yapılmasının ardından 
benzer bir zammın olup olmayacağı 
yönünde Körfez Gazetesi’ne açıklama-
larda bulunan Yasin Arslan, “Özellikle 

ilçe esnafları başta olmak üzere esnafı-
mızdan zam yapılması yönünde ciddi 
bir talep var. Biz de yüzde 35 oranında 
bir zam talep edeceğiz. Bize büyükşe-
hir belediyemiz kilometre başına 50 
TL destek veriyor. Belediyenin bize 
verdiği desteğin artması için öncelikle 
gelirinin artması gerekir. Zam talebimiz 
Ocak UKOME toplantısında gündeme 
gelecek” dedi. 

27 TL OLMASI GÜNDEMDE 
Antalya’da en son zam Mayıs 2024 
yılında yapılmıştı. O tarihde UKOME 
Genel Kurulu’nda toplu ulaşım ücretine 
yüzde 33 zam yapılması kararı almıştı. 
Böylece kent içi ulaşımda yeni ücret 
tarifesi 15 TL olan tam ücret 20 TL 
olurken, öğrenci 10 TL, öğretmen ve 
emekli 19 TL, kredi kartı ise 25 TL ola-
rak belirlenmişti.  Bu ayda Antalya’da 
toplu ulaşıma yüzde 35 zam yapılması 
durumunda tam bilet ücreti 27 TL, 
öğrenci ise 13,5 TL olacak. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL HABER

ESNAFIN YÜZDE 35 ZAM TEKLIFI UKOME’DE GÖRÜŞÜLECEK

OTOBÜSLERE  
ZAM KAPIDA 
Istanbul’da toplu ulaşıma yapılan zammın aynısını Antalya’daki otobüsçüler de istiyor. Antalya Otobüsçüler 
Odası Başkanı Yasin Arslan, UKOME toplantısında görüşülmek üzere yüzde 35 zam talep edeceklerini söyledi.

Akdeniz Turistik Otelciler ve İşletme-
ciler Birliği’nin (AKTOB) aylık olağan 
toplantılarının 2025 yılı ilk toplantı-
sında Antalya turizm sektörü biraraya 
geldi. Kemerağzı’ndaki beş yıldızlı 
bir otelde gerçekleşen turizm sektörü 
buluşmasında AKTOB Başkanı Kaan 
Kaşif Kavaloğlu, 2025 yılında tüm seg-
mentlerde bir artış beklendiğine dikkati 
çekti. 2025 yılı için yaklaşık 955 milyar 
dolarlık bir seviye belirlendiğini, 443 
milyar dolarlık kısmını otellerin temsil 
ettiğini belirten Kavaloğlu, 2025 yılının 
tüm dünya turizminde bir artış yılı 
olarak beklendiğini açıkladı.

DÖVİZ KURU BÜYÜK SORUN
Rusya ile Ukrayna arasındaki savaşın 
bitebilme ihtimalinin bile gözlerini ışıl-
dattığını belirten Kaan Kavaloğlu, bu 
konuda ABD’nin yeni seçilen başkanı 
Trump’ın alacağı kararların dünyadaki 
politik durum için çok önemli olacağı-
na işaret etti. Döviz kurlarının mevcut 

parametrelerle uyumsuzluğuna dikkati 
çeken Kavaloğlu, “Sektör olarak bizleri 
can evimizden vuruyor. Ülkemizin 
refah seviyesi için hep birlikte çalışı-
yoruz. Hepimizin genel hedefi, ülkemi-
zin daha büyümesi, müreffeh bir ülke 
haline gelmesi. Bunun için turizmciler 
olarak canla başla çalışıyoruz ama son 
günlerde görüyorum ki, döviz kurun-
dan sadece ihracatçılar ekleniyormuş 
gibi gözüküyor ama döviz kurunun bu 
şekilde sabit gitmesi bizim açımızdan 
sürdürülebilir ekonomik bir sistem 
yaratmıyor” dedi. 

HAZİRAN- EYLÜL ÇAĞRISI
Döviz kuru sorununu turizm sektörünün 
imkan buldukça vurgulamaya devam 
etmesi gerektiğini söyleyen Kavaloğlu, 
“Çünkü sabit giderlerimiz enflasyon 
baskısıyla yükselirken, kurdaki de-
ğişikliğin olmaması, fayda- maliyet 
analizine göre fiyatlarımızı da o denli 
artıramayacak olduğumuz gerçeği, bizi 

gerçekten geleceğe dönük kaygılan-
dırıyor. Bu kaygılandırma ötesinde de 
gelirlerimizin yüzde 50’sini, karlılıkla-
rımızın yüzde 80’ini biz haziran, eylül 
ayları arasında yapıyoruz. Hani daya-
nırız hazirana kadar ama haziran- eylül 
arasındaki kurlar bizim için çok değerli. 
Bunu tekrar tekrar söylüyorum. Her 
ortamda vurgulamaya devam etmemiz 
gerekiyor” diye çağrı yaptı. 

YENİ NESİLİN TERCİHİ ONLİNE
Teknolojinin gelişmesiyle birlikte 
online rezervasyonların yüzde 8 ila 12 
gelişeceğini açıklayan Kavaloğlu, “Üç 
rezervasyon kaynağı var; online, otalar 
ve offline. 2019’da sistemin yüzde 51’i 
offline iken 2019’da otalar ve online 
rezervasyon yüzde 49 iken, 2024’te 
bu oran offline yüzde 37’ye düşüyor, 
online otalarla birlikte yüzde 63’e çıkı-
yor. Sistem koşa koşa online’a gidiyor. 
Dolayısıyla bizim artık geleneksel 
sistemlerle ulaşabileceğimiz rakamlar 
belli bir yerde tıkanacak. Küresel uçak 
pazarında da sistem tamamen online’a 
teslim oldu. Başımızın tatlı belası, kısa 
süreli ev kiralamaları da bir gerçek ve 
tüm dünyada gerçekliğini koruyor, ev 
kiralama tüm dünyada hakimiyetini ko-
ruyor. Tamamen online sistem üzerinde 
yeni nesil bunu tercih ediyor. Kural-
lara, kanunlara uyulup uyulmadığını 
konusunda takipçisi olmalıyız” şeklinde 
konuştu. n DHA

Turizm sektörü kurdan şikayetçi
ANTALYA’da turizm sektörü buluşmasında konuşan AKTOB Başkanı Kaan Kavaloğlu, “Sektör olarak bizleri can evimiz-
den vuruyor” dediği döviz kurları için haziran- eylül ayları arasında özel düzenleme yapılması çağrısında bulundu.

Antalya İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü, 
Akdeniz’in önemli turizm rotalarından biri 
olan Likya Yolu’nun sürdürülebilir kalkın-
masını desteklemek amacıyla, Avrupa Birli-
ği COSME programı kapsamında ‘Akdeniz 
Rotaları Boyunca Dayanıklı Turizm Ekosis-
temlerinin Geliştirilmesi’ (DETOUR) proje-
sine katıldığını duyurdu. Antalya Arkeoloji 
Müzesi’nde gerçekleştirilen basın toplantı-
sında konuşan İl Kültür ve Turizm Müdürü 
Dr. Candemir Zoroğlu, projenin önemine 
dikkat çekerek Likya Yolu üzerinde bulunan 
KOBİ’lerin kapasitelerini güçlendirmeyi 
hedeflediklerini aktardı. 

BÖLGE EKONOMİSİNE 2 MİLYON AVRO 
DESTEK
Projenin detayları hakkında konuşan İl Kül-

tür ve Turizm Müdürü Dr. 
Candemir Zoroğlu, Likya 
Yolu üzerindeki KOBİ’lerin 
kapasitelerini güçlendirmeyi 
ve Likya Yolu’nun değerini 
korumayı amaçladıklarını 
belirtti. Proje bütçesinden 
2 milyon avronun bölge-
deki işletmelere ayrıldığını 
ifade eden Müdür Zoroğlu, 
“Toplam bütçesi 8 milyon 
avro olan projenin 2 milyon 
avrosunu biz burada KO-
Bİ’lerimizle proje içerisinde 
kullanacağız. Amacımız o 
bölgenin sürdürülebilirliğini 
sağlamak” dedi.Likya Yolu 
kapsamında farklı bir proje-

de mobil uygulama geliştirecek-
lerini aktaran Zoroğlu, bu projeler 
ile Likya Yolu’ndaki sorunları 
çözmeyi hedeflediklerini söyledi.

DİJİTAL DÖNÜŞÜM ÇALIŞMALARI
DETOUR Projesi, Kültür Rotaları 
Derneği proje koordinatörü Çağla 
Kosova, proje hakkında sunum 
yaparak, projenin detaylarını pay-
laştı. Likya yolunda yaklaşık 950 
işletmeye destek vereceklerini 
aktaran Kosova, “Proje, dirençli 
turizm ekosistemlerinin geliş-
tirilmesi hedefiyle yola çıkıyor 
ve bölgedeki kültür turizminin 
ekonomik ve çevresel sürdürüle-
bilirliğine katkı sağlamak amacı 
taşıyor. 
DETOUR projesi, Türkiye’nin 

yanı sıra İtalya, Yunanistan, Bulgaristan ve 
Hollanda’dan da ortakları bir araya getiri-
yor. Proje kapsamında, Likya Yolu başta ol-
mak üzere Via Francigena (İtalya), Olimpos 
Dağı ve Kissavos Parkurları (Yunanistan) 
ve Sultanlar Yolu (Bulgaristan) gibi önemli 
kırsal turizm rotalarındaki küçük ve orta 
ölçekli işletmelere (KOBİ) dijital dönüşüm 
ve finansman desteği sağlanacak” diye 
konuştu.Likya Yolu için gerçekleştirilecek 
projenin 2 milyon avroluk bütçeye sahip 
olduğunu ve Avrupa çapında sürdürüle-
bilir turizmi teşvik etmeyi amaçladığını 
aktaran Çağla Kosova, proje kapsamında 
Likya Yolu için farkındalık yaratma, dijital 
haritalama, markalaşma ve pazarlama gibi 
alanlarda katkı sağlayacağını sözlerine 
ekledi. n DHA

Likya için yeni projeler yolda

ANTALYA, 2024’te kruvaziyer turiz-
minde en çok ilgi gören şehirlerden biri 
oldu. Özellikle Avrupalı tatilcilerin tercih 
ettiği bir liman olan Antalya, 2024’ün 
başından bu yana QTerminals Antalya 
Limanı’na gelen 21 lüks gemiyle yaklaşık 
40 bin yolcu ağırladı. Alanya Limanı ise 
15 gemiyle yaklaşık olarak 17 bin turiste 
ev sahipliği yaptı.QTerminals Antal-
ya Limanı Genel Müdürü Özgür Sert, 
Antalya’nın turizmdeki güçlü yükselişini 
vurgulayarak, “2025 yılı için beklentile-
rimiz çok yüksek. Şu anda 56 gemi rezer-
vasyonumuz var. Yolcu sayısı da bu yıla 
göre daha fazla görünüyor” dedi.Dünya 
kruvaziyer turizminin yaklaşık yüzde 
25’inin Akdeniz Çanağı’nda gerçekleşti-
ğini belirten Sert, Antalya’nın bu paydan 
faydalandığını ifade etti. Sert, Antalya’nın 
sadece deniz, kum ve güneşle değil, aynı 
zamanda tarihi zenginlikleri, kültürel mi-
rası, spor sahaları ve benzersiz doğasıyla 
da turistlerin ilgisini çektiğini söyledi.Sert, 
turistlerin bir limandan çıkarak birçok 
ziyaret noktasına gidip gezebildiğini belir-
terek, “Antalya, her yıl farklı deneyimler 
arayan turistler için cazibe merkezi olmaya 
devam ediyor. Kruvaziyer turizmi de bu 
deneyimi farklı kılan önemli bir unsur” 
diye konuştu. n DHA

Liman 57 bin
turist ağırladı
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Antalya’nın İbradı ilçesinde 
koruma altındaki mezarlıkta 
bulunan kestane ağacının ke-
silmesi tepki çekti. 1700’lü 

yıllardan kalma Osmanlı dönemi mezar 
taşlarını barındıran tarihi mezarlıkta 
227 Anadolu kestanesi (Castanea sati-
va) ağacı bulunuyor. Anıtsal nitelikteki 
kestane ağaçlarının yoğun olduğu 
mezarlık, tür için adeta gen merkezi 
niteliğinde. İbradı Mezarlığı’ndaki 
kestane ağacının bir açıklama yapılma-
dan kesilmesi vatandaşların tepkisini 
çekerken, Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi yetkilileri ağacın kuruduğu için 
kesildiğini söyledi. İbradı’daki tarihi 
mezarlık barındırdığı Osmanlı dönemi 
mezar taşları nedeniyle 1981 yılında 
koruma altına alındı. Tarihi mezarlıkta 
18. yüzyıldan kalma Osmanlı dönemi-
ne ait mezar taşları bulunuyor. 2012 
yılında koruma sınırları güncellenerek 
Kentsel Sit Alanı içerisinde kalan tescil-
li mezarlıkta Ormanlı dönemi yönetici 
sınıfı ve ulemaya ait 116 adet kitabeli 

mezar taşı (Şahide) yer alıyor. 

TARİHİ MEZARLIK 200’DEN FAZLA 
KESTANE AĞACINI BARINDIRIYOR
Yaklaşık 65 dekarlık alanı kapsayan 
tarihi İbradı Mezarlığı, aynı zamanda 
Anadolu’nun önemli ağaç türlerinden 
biri olan Anadolu kestanesi (Casta-
nea sativa) ağaçlarına da ev sahipliği 
yapıyor. Mezarlıktaki anıtsal nitelik-
teki kestane ağaçlarının sayısının 227 
olduğu belirtiliyor. Anadolu’nun çoğu 
bölgesinde olduğu gibi İbradı’daki 
mezarlık da yüzlerce yıldır korunduğu 
için birçok bitki için de sığınak işlevi 
görmüş. İbradı Mezarlığı’nın olduğu 
bölgede yer alan anıtsal kestane ağaçla-
rının en bilineni, yaşı 1000’in üzerinde 
olan Arapastı ağacı. Boyu 19, çevresi 
yaklaşık 13 metre olan Arapastı ağacı, 
ilçenin önemli doğal miraslarından biri. 

BELEDİYE PERSONELİNİN KESTİĞİ 
AĞACA ‘KURUMUŞTU’ SAVUNMASI
İbradı Mezarlığı’ndaki kestane ağaç-

larından birinin kesilmesi ilçede soru 
işareti yarattı. İddiaya göre belediye 
personeli tarafından kesilen kestane 
ağacının yaklaşık 80 yaşında olduğu 
belirtiliyor. 

Konuyla ilgili bilgisine başvurduğu-
muz Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne 
bağlı Mezarlıklar Şube Müdürlüğü 
yetkilileri, kestane ağacının kuruduğu 
için kesildiğini dile getirdi. 

Kurum personeli tarafından kesilen 
kestane ağacının mezarlığı ziyaret 
edenler ve tarihi mezar taşları için teh-
like oluşturacağını öne süren yetkililer, 
bu tehlikenin önüne geçmeyi amaçla-
dıklarını dile getirdi. 

ŞAKAYIK DA MEZARLIĞA SIĞINAN 
TÜRLER ARASINDA
İnsan kaynaklı habitat kaybından 
mezarlığa sığınarak kurtulabilen türler 
arasında yöre halkının ‘ayı gülü) olarak 
andığı Şakayık bitkisi de yer alıyor. 
Şakayık, 2016’da düzenlenen Expo 
Antalya’nın simge çiçeği olarak belir-
lenmiş, türün doğal yayılış gösterdiği 
alanlar koruma altına alınmıştı. 

BAKANLIK YETKİLİLERİ İNCELEME 
YAPACAK
Anıt ağaçların bulunduğu mezarlıktaki 
ağaç kesimiyle ilgili bilgisine başvur-
duğumuz Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı yetkilileri ise 
alanda yapılacak incelemenin ardından 
açıklama yapacaklarını bildirdi. 

UZMANLARA GÖRE YENİDEN SÜRGÜN 
VEREBİLİR
Kütük yapısını inceleyen uzmanlar, ke-
silen ağacın kuru olduğu yönünde güçlü 
bir belirti olmadığını belirterek, kabuk 
altında uyuyan tomurcuk gözlerinin 
baharda sürgün verebileceği yorumunda 
bulundu. 
n YUSUF YAVUZ

OSMANLI MEZARLIĞINDAKI 
KESTANE AĞACINI KESTILER
İbradı’daki Osmanlı döneminden kalma tarihi mezarlıkta bulunan kestane ağacının kesilmesi tepki çekti. Belediye yetkileri, 
çoğu anıtsal nitelikte 220’den fazla kestane ağacının bulunduğu mezarlıktaki ağacın kuru olduğu için kesildiğini savundu…

Mersin’in Anamur ilçesi sahilinde bitkin 
halde bulunan bakıma muhtaç yavru Akdeniz 
foku, Mersin ve Hatay’daki bakım ve teda-
vi süreçlerinin tamamlanmasının ardından 
Aydıncık açıklarında yeniden denize bırakıl-
dı. Anamur Ören Mahallesi’ndeki Karaağaç 
sahilinde 25 Aralık 2024 tarihinde vatandaş-
ların bitkin ve yaralı halde bularak yetkililere 
haber vermesiyle yavru Akdeniz fokuna ilk 
müdahale burada yapıldı. Mersin Erdemli’de-
ki ODTÜ Deniz Bilimleri Enstitüsü, DKMP 
ve Sualtı Araştırmaları Derneği’nin Akde-
niz Foku Araştırma Gurubu (SAD-AFAG) 
ekiplerinin yaptığı ilk müdahalenin ardından 
Mersin Davultepe’dekirehabilitasyon merke-
zine götürülen yavru fok burada beslenerek 
hayata tutunması sağlandı. Ardından Hatay 
Mustafa Kemal Üniversitesi (MKÜ) Veteriner 
Sağlık Uygulama ve Araştırma Hastanesi’nde 
tedavisi tamamlanan yavru Akdeniz foku, 3 
Ocak’tan itibaren uzmanların gözetiminde ge-
tirildiği Bozyazı’da denize bırakılarak 3 gün 
boyunca yaşam ortamında izlendi. Son olarak 
balık püresiyle beslenerek yaşam ortamına 
uğurlanan yavru Akdeniz fokunu yaşama dön-
dürme operasyonu 5 Ocak günü tamamlandı. 

İLK MÜDAHALE ANAMUR’DA YAPILDI
Annesinden süt alamadığı için bitkin dü-
şen yavru foka bir gün daha geç müdahale 
edilse yaşamını yitirme olasılığı bulunduğu 
belirtildi. Yavru Akdeniz fokunu kurtarılıp 
tedavi edilerek doğaya geri bırakılması adım 
adım raporlandı. SAD-AFAG’ın hazırladığı 
konuyla ilgili raporda, işlemlerin Akdeniz 
foku acil müdahale protokolüne uygun olarak 
yapıldığı belirtilerek 25 Aralık’ta Anamur 
kumsalında zayıf, halsiz ve annesinden 
kopmuş halde bulunan bakıma muhtaç yavru 
Akdeniz fokuyla ilgili şu bilgilere yer verildi: 
“Yavru fokun vücudunda bazı çizik-bereler 
dışında ciddi bir açık/kanayan yara olmadığı 
anlaşılmış ve ilk acil müdahale Anamur’da 
sürüklendiği kumsala varıştan hemen kısa bir 

süre sonra aynı kumsalda Akdeniz foku acil 
müdahale protokolüne uygun olarak hor-
tum ile besleme şeklinde ile ve SAD-AFAG 
uzmanından (Dr. N. Ozan Veryeri) canlı video 
desteği ile gerçekleşmiştir. Ardından DKMP 
Anamur şefliğine geçilerek yine acil müdaha-
le protokolüne sadık kalarak ve SAD-AFAG 
uzmanından (Dr. N. Ozan Veryeri) canlı video 
desteği alarak 3 saatte bir kez olarak devam 
edilmiştir. Olumsuz hava şartlarının geri salım 
için devam etmesi ve ayrıca yavru fokun da 
acil müdahalesine devam edildiğinden, 26 
Aralık Perşembe günü Mersin Davultepe’de 
DKMP Deniz Kaplumbağaları Rehabilitasyon 
Merkezine geçilmiştir.”

ÇOK SAYIDA UZMAN SEFERBER OLDU
Yavru Akdeniz fokunun tedavisinin, Hatay 
Mustafa Kemal Üniversitesi (MKÜ) Veteriner 
Sağlık Uygulama ve Araştırma Hastanesi Baş-
hekim Prof. Dr. Enes Altuğ koordinasyonun-
daki uzmanlar tarafından sağlandığı bilgisine 
yer verilen SAD-AFAG raporunda, “Akdeniz 
foku hastalık teşhis ve tedavisinde deneyimli 
Uludağ Üniversitesi Veterinerlik Fakültesi 
akademisyenlerinden Prof. Dr. Vet. Hüseyin 
Cihan’ın değişik aşamalarda danışmanlığı 
alınmış ve önerilerinden yararlanılmış olup, 
fokun yemeği olan uygun türde balık temini, 
balık püresi hazırlama ve beslemede Fok Kur-
tarma İzleme Ekibi üyelerinden ODTÜ-DBE 
(Deniz Biyoloğu Dr. Öğr. Gör. Meltem Ok) ve 
SAD-AFAG (Su Ürünleri Yük. Müh. Hakan 
Yılmazyerli) görev almıştır” denildi. 

BOZYAZI’DA DENİZE BIRAKILDI
Yapılan kan ve dışkı tahlillerinde yavru fokun 

herhangi bir enfeksiyonel hastalığa sahip 
olmadığının anlaşıldığı bilgisine yer verilen 
raporda, uzman ekipler eşliğinde Bozyazı’ya 
getirilen canlının 3 Ocak’ta sabahın erken 
saatlerinde denize bırakıldığı belirtildi: “Gece 
geç saatlerde SAD-AFAG Aydıncık Temsil-
ciliğine varılmış ve Dr. Meltem Ok, Vet. M. 
Güneş ve H. Yılmazyerli fokun salma öncesi 
balık püresi ile son beslemesini yapmışlardır. 
03 Ocak Cuma gün sabah 06:00 sularında 
SAD-AFAG van aracı ile öksüz yavru fok 
dikkatli bir şekilde taşınarak Bozyazı Sahil 
Güvenlik botuna aktarılarak salma kıyısına 
götürmek üzere yola çıkılmıştır. ODTÜ-DBE 
ve SAD-AFAG ekibince yapılan fok salma 
planlaması Sahil Güvenlik bot komutanlığı-
na ayrıntılı olarak aktarılmış ve tam destek 
alınmıştır. 

İZLEME ÇALIŞMASI YAPILDI
Öksüz yavru fok ODTÜ-DBE’nin uzun yıllar 
kameralarla izlediği ve iyi bildiği Bozyazı 
kıyılarında, deniz akıntıları ile fokun olası 
sürüklenme noktaları göz önünde bulunduru-
larak en uygun kıyı segmenti seçilmiş ve fok 
sabah 07:30 sularında doğaya geri salınmıştır.
Son olarak 3-4-5 Ocak 2025 olmak üzere üç 
gün boyunca ardışık günlerde ODTÜ-DBE 
(Dr. M. Ok) ve SAD-AFAG (H. Yılmazyerli) 
Bozyazı kıyılarında öksüz yavru fokun doğa-
ya salındığı kıyılarda kayalıklardan aralıksız 
deniz ve kıyıları izlemişlerdir. Yavru fokla 
ilgili herhangi bir olumsuzluk gözlenmeyerek 
05 Ocak 2025 gün batımı ile yavru fok salma 
ve izleme operasyonu başarıyla sonlandı-
rılmıştır.Annesinden süt alamadığından aç 
ve bitkin haldeyken, sadece 1 gün sonra 
bulunması halinde olasılıkla ölecek öksüz 
yavru Akdeniz fokuna yaşama tutunma ve az 
sayıdaki popülasyona katılması için bir şans 
daha verilmiş oldu.”

AKDENİZ FOKLARI NEDEN ÖNEMLİ
SAD-AFAG’ın aktardığı bilgilere göre nesli 
yok olma tehlikesi altında bulunan bir deniz 
memelisi olan Akdeniz fokları (Monachus-
monachus), 20 yüzyılın başlarına kadar tüm 
Akdeniz ile doğu Atlantik kıyılarında Porte-
kiz’den Batı Afrika sahillerindeki Senegal’e 
kadar binlerle ifade edilen bir nüfusa sahip 
olarak özgürce yaşamlarını sürdürüyordu. An-
cak insan baskısı yüzünden günümüzde türün 
tüm dünyadaki varlığı 800-900 civarına düştü. 
Dünyada yalnızca dört ülkede, Yunanistan, 
Türkiye, Moritanya ve Portekiz Madeira 
Adaları’nda yaşayan Akdeniz fokları için en 
büyük tehditlerin başında kıyıların betonlama-
sı geliyor. n YUSUF YAVUZ

 

Coğrafya yalnızca 
‘ekonomik’ değer üreten 
antropolojik bir nesne 
değildir. Bozkır, mera, 
vadi, koyak, dağ, dere, 
tepe...

Coğrafya insanın en eski 
evidir. Sonrasında ekmek 
teknesi, yoldaşı, arkadaşı, 
dert ortağı...

Coğrafya insanın 
çatallanan yüreğini ören, 
ruhunu onaran sessiz bir 
Şaman’dır.

Coğrafya tarihin en eski 
divanıdır, bir yamaca 
sırtını verdiğinde, 
bir dereye ayağını 
uzattığında, bir ağaca 
sarıldığında; farkına 
varmadığı psikoloğudur 
insanoğlunun.

Bu yüzden insanoğlunun 

coğrafyaya olan 
borcunun faturası 
kredi kartına üç taksitle 
ödenmez. Bu yüzden 
faturada yazanların 
okunması otuz yıl sürer. 
Bu yüzden coğrafya, 
faturasız, aracısız ve 
ipoteksiz sürdürmek 
ister varlığını...

Yaşamla yıkım 
arasındaki zaman 
aralıklarında, sahip 
oldukları benzersiz 
coğrafyayla binlerce 
yıldır konuştukları gibi 
konuşuyorlar. Aracısız ve 
faturasız...

Boşa akmayan suların, 
boşa doğmayan 
güneşin, boşa esmeyen 
rüzgarın coğrafyasında 
bu yamaçlara oturup 
bulutlara ayaklarını 
uzatarak yüreklerinin 
çatalını coğrafyaya 
dayayıp sessizce ören son 
tanıklar onlar... 

Sessiz Şaman’ın onardığı 
son ruhlar...

Son yürek örücüleri...

Sonrası, sonrasızlık...

YUSUF YAVUZ

Coğrafya 
ruhunu ören 

sessiz bir 
Şaman’dır...

Akdeniz foku yavrusu Doğaya geri bırakıldı
Anamur’da kıyıya vuran ve bit-
kin halde bulunan yavru Akdeniz 
foku, yapılan ilk müdahale ve te-
davisinin ardından Bozyazı açık-
larında yaşam alanına geri bıra-
kıldı. Kıyı boyunca üç gün izlenen 
öksüz yavru fok, son olarak balık 
püresiyle beslenerek 3 Ocak sa-
bahı yaşam ortamına bırakıldı…
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w ARAÇ KİRALAMA HİZMETİ ALINACAKTIR
ANTALYA GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ 

GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜKLERİ GENÇLİK 
VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ

2025 Yılı Sürücülü-Sürücüsüz Araç Kiralama Hizmeti Alımı 4734 sayılı Kamu İhale 
Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler 
sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler 
aşağıda yer almaktadır:
İKN     : 2025/56782
1-İdarenin
a) Adı     :ANTALYA GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ  
    GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜKLERİ GENÇLİK 
    VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi    : Pınarbaşı Mahallesi Dumlupınar Bulvarı Akdeniz  
    Üniversitesi Kampüsü  07100 KONYAALTI/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası  : 2422803500 - 2422803501
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
    sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı     : 2025 Yılı Sürücülü-Sürücüsüz Araç Kiralama Hizmeti Alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı  : (27 artı 1) 4 adet otobüsün (2 sürücülü) kiralanması
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : T.C. Karayollarındaki İller ve İlçeler
ç) Süresi/teslim tarihi   : İşe başlama tarihi 01.03.2025, işin bitiş   
    tarihi 31.12.2025
d) İşe başlama tarihi   : 01.03.2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 07.02.2025 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  : İl Müdürlüğü   
    Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzua-
tında o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
Araçların Marka ve Modelini Gösterir Belge
D2 veya B2 Yetki Belgesi
TURSAB Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya no-
ter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru 
son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan 
ve teklif edilen bedelin % 30 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer 
işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Kamu veya özel sektörde tek sözleşmeye bağlanmış her türlü sürücülü veya sürücüsüz 
araç  kiralama işi benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Araç Kiralama/0,72
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02156997

Brezilyalı teknik direktör 
Alex de Souza, Süper Lig’in 
Akdeniz temsilcilerinden 

Antalyaspor’da 18’i Süper Lig, 3’ü 
Türkiye Kupası olmak üzere 21 
maçlık görevinin ardından geçen 
günlerde takımla yollarını ayırdığını 
duyurmuştu. Kırmızı beyazlı ekipte 
boşalan teknik direktörlük koltuğu 
için Emre Belözoğlu ile 1,5 yıllığı-
na anlaşmaya varıldı. Geçen sezon 
MKE Ankaragücü’nü çalıştıran 
teknik direktör Belözoğlu, Antal-
yaspor’un Döşemealtı ilçesindeki 
Atilla Vehbi Konuk Tesisleri’nde 
Antalyaspor Başkanı Sinan Boztepe 
ile gerçekleştirilen toplantıda teknik 
adamlık sözleşmesini imzaladı.

CAMİAYI MUTLU EDECEĞİZ
Sürecin hızlı ilerlediğini ve 2 gün 
içerisinde anlaşmaya vardıklarını 
anlatan Emre Belözoğlu, “İlk söz 
olarak elimizden geldiğince çok 
çalışıp camiayı mutlu edeceğimizi 
söylemek isterim. Süreç hızlı ilerle-
di. İki gün içinde bu noktaya geldi. 
Burada olmaktan dolayı çok mut-
luyum” dedi.Antalyaspor’da görev 
alan arkadaşlarıyla görüştüğünde 
takımın daha iyi yerlere geleceğine 
olan inancının arttığını da kaydeden 

Belözoğlu, “Alex’le konuştum, 
bilgiler aldım. Antalyaspor yakın-
dan takip ettiğim bir takım. Buraya 
gelirken detaylı bir şekilde incele-
meden, rapor almadan bu noktaya 
gelmezdim. İçimizdeki tüm oyuncu-
ların değerli olduğunu biliyorum 
ancak sürece bakacağız. Transfer 
sonraki durum. Mevcut duruma 

bakılınca daha iyi işler yapacağını 
düşünüyorum” diye konuştu.

HEDEF 8-9 PUAN İLERLEMEK
Belözoğlu, stratejik davranacağını 
ve takımı başarılı hale getireceğini 
de kaydetti. Takımın bir hedefinin 
olması gerektiğini de vurgulayan 
Belözoğlu, “Oyuncu grubu bence 
elinden geleni yapmaya çalıştı. 
Oyun içerisinde gitgeller yaşandı. 
Doğal süreçler, ayrılıklar oluyor. 
Daha güçlü bir oyunla elinizdeki 
güce binaen küçük dokunuşlarla bu 
ilk yarıda yakalanan puanın mini-
mum 8-9 puan üzerine çıkmamız 
lazım. Taşın altına elimi koyarken 
hiç düşünmedim” dedi.Antalyaspor 
Başkanı Sinan Boztepe de, kısa 
sürede görüşmenin ve anlaşmanın 
olduğunu söyledi. Belözoğlu ile 
aynı hedef doğrultusunda aynı 
beklentiler içinde olduklarını fark 
ettiklerini de ifade eden Boztepe, 
“Yeni bir heyecan, yeni bir amaç 
ve hedefle, futbol kariyeriyle Emre 
Belözoğlu hocamızla kısa süre 
içerisinde başarı hedeflerimizin aynı 
noktada uzlaşması nedeniyle bir-
likte yola çıktık. Çok daha başarılı 
Antalyaspor ile birlikte hazırlayaca-
ğız” diye konuştu. n DHA

EMRE BELÖZOĞLU İLK HEDEFİNİ AÇIKLADI

HIZLI BAŞLADI 
ANTALYASPOR’da teknik direktör Alex de Souza ile yolların ayrılma-
sının ardından Emre Belözoğlu ile 1,5 yıllığına anlaşmaya varıldı. 
Sözleşmeyi imzalayan Belözoğlu, “Küçük dokunuşlarla bu ilk yarıda 
yakalanan puanın minimum 8-9 puan üzerine çıkmamız lazım. dedi.

HASAN Subaşı Tesislerinde 
gerçekleşen törene eski ve yeni 
Başkanların yanı sıra Yönetim 
Kurulu Üyeleri katılım gösterirler-
ken; Kulüp Genel Müdürü Burcu 
Zaman da devir tesliminde yer 
aldı.Yönetimi Başkan Mustafa 
Ergün’e teslim eden  Aziz Çetin 
törende ilk sözü alan isim oldu ve 
Başkan Ergün ve listesini bir kez 
daha tebrik ederek; görevde olduğu 
süre içerisinde Antalyaspor için en 
iyisini yapmaya çalıştığını belirtti.
Başkan Çetin, yeni yönetimin yeni 
bir enerji ile kulübü daha iyi yerlere 
taşıyacağından emin olduğunu dile 
getirdiği sözlerini başarı dilekleri ile 
sonlandırdı.

YENİ PROJELER MÜJDELEDİ
 Çetin’den sonra söz alan Başkan 

Mustafa Ergün, yaklaşık 4 yıldır 
Antalyaspor camiasında çeşitli 
görevlerde bulunduğunu hatırlata-

rak başladığı konuşmasında önceki 
dönem yöneticilerimizden Sami 
Güral’ın destekleri ile yüzme havu-
zunun üzerinin kapatılması proje-
sine başlandığını, Ferhat Sezer’in 
destekleri ile de yeni bir voleybol 
salonunun projelendirildiğini müj-
deledi ve destekçilere teşekkür etti.
Başkan Ergün, Camiamızın eski 
Başkan ve Yöneticilerinin bir araya 
geleceği “Yüksek İstişare Kurulu” 
adında bir oluşum için çalışmaların 
başladığını belirterek devam ettiği 
konuşmasını Başkan Çetin ve Yö-
netici arkadaşlarına teşekkür ederek 
sonlandırdı.Yapılan konuşmalardan 
sonra Başkan Mustafa Ergün’ün bir 
önceki Başkan Av. Aziz Çetin’e he-
diyesini takdim ettiği tören, fotoğraf 
çekiminin ardından sonra erdi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

Antalyaspor Kulübü’nde 
devir teslim gerçekleşti
Antalyaspor Kulübü Olağanüstü Genel Kurulunda göreve seçilen Başkan Mustafa 
Ergün ve Yönetim Kurulu Üyeleri bir önceki Yönetim Kurulu Başkanı Aziz Çetin’den 
yönetimi teslim aldı. Ergün, yeni projeleri müjdeledi ve destekçilere teşekkür etti.

Kepez Belediyespor Kulübü’nün li-
sanslı oyuncuları olan Antalya Spor 
Lisesi Kız ve Erkek Ragbi Takımla-
rı, Antalya birincisi oldu. Kepez’in 
U18 kadın ve erkek takımları, 
Antalya şampiyonasında rakipleri-
ne şans tanımadı. Muğla’da 24-28 
Şubat’ta düzenlenecek Türkiye 
Şampiyonası birinci etabında Antal-
ya’yı temsil edecek olan Kepezliler, 
büyük mutluluk yaşadı.
 Liselerarası turnuvanın kendileri 
için Türkiye ölçekli şampiyona 
provası niteliği taşıdığını belirten 
kurucu koç Yasir Akbaş, “Takım-
larımızın alt seviyesinde maçlardı. 
Ama bu sayede eksikliklerimizi 
görme fırsatı oldu. Bu yıl hedefimiz 

okul turnuvalarında ve lig seviye-
sinde birçok kupayı kulübümüz 
müzesine getirmek. Bizleri des-
tekleyen Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz’e sonsuz teşek-
kürler” dedi.  Erkek U18 takımı 

koçu Meryem Şavk ise, Fair-play 
çerçevesinde güzel bir müsabaka 
geçirdiklerini, çalışmaların meyve-
lerini alıyor olmanın mutluluğunu 
yaşadıklarını söyledi.  
 n BÜLTEN/ KEPEZSPOR 

Kepez’in ragbicileri şampiyon
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Antalya’da her yıl Yörük 
kültürü ve tarihi üzerine 
çalışan akademisyenleri, 
Türkiye’nin dört bir ya-

nından bu kadim kültürü yaşatmak 
için kurulan dernekleri, vakıfları ve 
federasyonları buluşturan Yörük 
Çalıştayı bu yıl Akdeniz Üniversi-
tesi (AÜ) Yörük Kültürü Uygulama 
ve Araştırma Merkezi (YÖRKAM) 
destekleriyle düzenleniyor. Önceki 
yıllarda Yörük kültüründe müzik, 
yemek gibi konuların işlendiği ça-
lıştayda bu yılın konusu ise ‘kadın’ 
olacak. Türkan Şoray Kültür Mer-
kezi’nde gerçekleşecek etkinlikte 
akademisyenlerin yanı sıra Yörük 
kültürüyle ilgilenen sosyal medya 
fenomenleri ve müzisyenler de yer 
alacak. 
ÇALIŞTAY PROGRAMI
BİRİNCİ OTURUM
Çalıştay, 18 Ocak Cumartesi saat 
14.00’te Belediye Başkanı Ümit 
Uysal’ın açılış konuşmasıyla 
başlayacak. Açılış konuşmasının 
ardından birinci oturum, YÖRKAM 
Müdürü Doç. Dr. Fatih Uslu’nın 
moderatörlüğünde, ‘Geçmişten 
Günümüze Yörük Obalarında Yörük 
Kadını’ başlığıyla gerçekleşecek. 
Oturumda, ‘Yörük Dokuma Sana-
tının İlham Kaynağı Kadın’ başlıklı 
konuyla Pamukkale Üniversitesi 
El Sanatları Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Ayşegül Koyuncu Okca, ‘Yö-
rük Kültüründe Kadınların İktisadi 
Rolü’ başlıklı konuyla YÖRKAM 

Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Gülden Bölük sunumlarını yapa-
cak. İlk oturumda ayrıca ‘Kültürel 
Mirasın Taşıyıcısı Çamkabalak 
Yörük Kadınları ve Dokumacılık 
Sürdürülebilir Yaşam Kültüründeki 
Rolleri’ başlıklı konuyla UN/FAO 
Birleşmiş Milletler Gıda ve Tarım 
Örgütü Ürün Geliştirme Tasarım ve 
Marka Danışmanı Esma Civcir ve 
‘Konargöçer Yaşamda Kadınlarda 
Eğitim ve Yaşanılan Zorluklar’ baş-

lıklı konuyla ise ‘Yörük Kızı’ isimli 
dijital içerik üreticisi Ayşe Erden yer 
alacak.
İKİNCİ OTURUM
İkinci oturum YÖRKAM Yönetim 
Kurulu Üyesi Prof. Dr. Mustafa 
Uslu başkanlığında gerçekleşecek. 
‘Yörük Kültüründe Şifacı Kadınlar’ 
başlıklı konuyla Mersin Üniversitesi 
Yörük Kültürü Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi Müdürü Doç. Dr. 
İmran Gündüz Alptürker, ‘Yörük 

Kadınlarında Yas Geleneği’ başlı-
ğıyla Akdeniz Üniversitesi Antalya 
Devlet Konservatuvarı Türk Müziği 
Bölümü ‘Kazan Tatarlarının Kültür 
ve Sanatının Oluşumunda Kadın-
ların Rolü’ başlığıyla ise Ciganov 
Kazan Devlet Konservatuvarı 
Müzikolog ve Öğretmeni Gulnaz 
Ziangirova ve Gülnaz Cihan yer 
alacak. ‘Gezen Oğlak’ isimli dijital 
içerik üreticisi Elif Akçivi ise ‘Di-
jital Mecralarda Yörük Kadını’na 
değinecek. Çalıştayda ilk gün Emre 
Dayıoğlu konseriyle sona erecek. 
İKİNCİ GÜN
Çalıştay, 19 Ocak saat 10.00’da 
‘Yörük Beyleri Serbest Kürsü’yle 
başlayacak. Serbest Kürsü’nün 
Oturum Başkanlığını Akdeniz 
Üniversitesi Mimarlık Fakültesi’n-
den Dr. Öğr. Üyesi İbrahim Bakır 
üstlenecek. 7. Antalya Yörük Çalış-
tayı, delbek ustaları Türkan Abacı 
ve Dilek Topaç’ın dinletisiyle sona 
erecek. Çalıştayda Yörük yaşamına 
ilişkin çektikleri videolarla instag-
ram fenomeni olan ‘Gezen Oğlak’ 
Elif Akçivi ve ‘Yörük Kızı’ Ayşe 
Erden de yer alacak. Pinhani’nin 
‘Dünyadan Uzak’ şarkısını Teke 
Yöresinde çalınan def benzeri vur-
malı çalgı olan delbek yorumuyla 
Youtube’da milyonlarca kez izlenen 
Türkan Abacı ve Dilek Topaç da 
çalıştay da olacak. Çalıştay boyunca 
ayrıca Mustafa Gümüş’ün ‘Yörükle-
rin İzinde’ isimli fotoğraf sergisi de 
ziyarete açık olacak.

7. Antalya 
Yörük
Çalıştayı 
başlıyor

Muratpaşa Belediyesi’nin “Yörük kültüründe kadın” temasıyla düzenleye-
ceği Yörük Çalıştayı, 18-19 Ocak’ta yapılacak. Sosyal medya fenomenleri ve 
akademisyenlerin konuk olacağı çalıştay için renkli bir program hazırlandı

HAYVANLARIN belirli yaşlara 
geldiğinde kısırlaştırılmasının 
önemine vurgu yapan Tevfik Murat 
Karabayoğlu, hayvan sahiplerinin 
sıklıkla dile getirdiği ‘hayvanın do-
ğasını bozmama’ kaygısına ilişkin 
açıklamada bulundu. Karabayoğlu, 
“Evde beslediğiniz bir hayvanın 
doğasını zaten değiştirmiş oluyor-
sunuz. Sokakta yaşayacak, çiftleşip 

üreyecek bir hayvanı alıp evde bes-
lemek doğasına müdahale etmektir. 
Bu nedenle kısırlaştırmayı ertele-
mek hayvan için sağlık sorunları 
yaratabilir” dedi.
SAĞLIK SORUNLARININ ÖNÜNE 
GEÇİLİYOR
Kısırlaştırılmayan dişi hayvanlarda 
ilerleyen yaşlarda rahim iltihabı, 

yumurtalık ve meme tümörleri 
gibi ciddi sağlık sorunlarının sıkça 
görüldüğüne dikkat çeken Kara-
bayoğlu, erkek hayvanlarda ise 
testis tümörleri ve agresiflik gibi 
problemlerin öne çıktığını belirtti. 
Bunların yanı sıra kısırlaştırmanın 
hem fiziksel hem de psikolojik 
problemleri önleyebileceğini ifade 
eden Karabayoğlu, ideal kısırlaş-
tırma zamanının köpeklerde dişiler 
için 6 ay, erkekler için 8 ay civarın-
da olduğunu ifade etti. Karabayoğ-
lu, hayvanların ‘bir kez çiftleşip 
sonra kısırlaştırılması’ düşüncesi-
nin yanlış olduğunu belirterek “Bu 
tür uygulamalar hayvan üzerinde 
olumlu etki yaratmıyor” ifadelerini 
kullandı.
YAŞAM KALİTESİNİ ARTIRIYOR
Doğru zamanda yapılan kısırlaştır-
manın hayvanların yaşam süresini 
uzatıp, kalitesini artırdığını ifade 

eden Karabayoğlu, “Erken yaşta 
yapılan bu operasyon ilerleyen 
yaşlarda ortaya çıkabilecek sağlık 
problemlerini önler. Böylece hem 
hayvan hem de sahibi daha rahat 
bir yaşam sürer” diye konuştu. 
Kısırlaştırılan hayvanların kilo 
almaya yatkın hale gelebileceğini 
belirten Karabayoğlu, bu durumun 
doğru beslenme ile önlenebileceği-
ni söyledi. Doğru zamanda doğru 
uygulama ile kısırlaştırılan hayvan-
ların daha sağlıklı olduğuna vurgu 
yapan Karabayoğlu, “Kısırlaştırılan 
hayvanlar için özel olarak üretilmiş 
mamalar kullanılırsa obezite riski 
en aza iner” dedi. Karabayoğlu, 
hayvan sahiplerine kısırlaştırma 
konusunda duyarlı olmaları çağ-
rısında bulunarak, hayvanların 
yaşamlarına daha sağlıklı devam 
etmeleri için bu operasyonun öne-
mini vurguladı. n DHA

UZMANINDAN ÖNERİLER
ANTALYA Veteriner Hekimler 
Odası Başkanı Tevfik Murat 
Karabayoğlu, erken yaştaki 
kısırlaştırmanın hayvanla-
rın yaşam süresini uzatıp, 
kalitesini artırdığını söyledi. 
Karabayoğlu, kısırlaştırma 
operasyonunun evde besle-
nen hayvanlar için de hayati 
önem taşıdığını belirtti.

Kepez Belediyesi’nin Dokumapark 
Modern Sanatlar Galerisi, eşsiz bir 
sergiye ev sahipliği yapıyor. Sanatçı 
Munissa Guli’nin, kadın ruhunu tuval-
lere yansıttığı “Bir Kadın Hikayesi” 
sergisi, kapılarını sanatseverlere 
açtı. Kadınların güçlü iç dünyalarına 
ve duygusal derinliklerine adanan 
serginin açılışında konuşan Munissa 
Guli, eserlerini Türkiye’de geçirdiği 
son iki yıl içinde yaptığını belirtti. 
Guli, “Bu süre boyunca hissettiğim 
duyguları, düşüncelerimi ve yaşadık-
larımı tuvale aktardım. Türk kültü-
rünü çok seviyorum ve bu sevgimi 
eserlerime yansıttım. Umarım bu ser-
gi sanatın gücünü ve kadın ruhunun 
derinliğini hissettirir” dedi.
KADIN RUHU TUVALLERDE 
Sanat tarihçisi Paulina Bagomolova 
ise sanatın duygu ile doğrudan ilişkili 
olduğunu vurgulayarak, kadının dün-
yadaki varoluşunun mükemmelliğinin 
bu sergiye yansımasının ayrıca etki-
leyici olduğunu söyledi. Dokumapark 
Müzeler ve Modern Sanatlar Koordi-
natörü Rabia Alagöz de Kazakistanlı 
sanatçının Türkiye’deki ilk sergisine 
ev sahipliği yapmanın gururunu yaşa-
dıklarını belirtti. Sergi de 23 eser yer 
aldığını ve bu eserlerin 14 Şubat’a 
kadar ziyaret edilebileceğini söyledi.  
Kepez Belediyesi Kültür ve Sosyal 
İşler Genel Koordinatörü Tekin Koç, 
sanatçı Munissa Guli’ye Antalyalıları 
böylesine renkli bir sergiyle buluş-
turduğu için teşekkür ederek çiçek 
takdim etti. Sergi, ay sonuna kadar 
Modern Sanatlar Galerisi’nde ziyaret 
edilebilecek. 
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

 

Kepez’de 
bir kadın 
hikayesi

ANTALYALI türkü dostları, ‘Gurbetten Sı-
laya Türkülerimiz’ adlı konserde buluştu.
Muratpaşa Belediyesi Kültür Salonu’nda 
gerçekleşen konserde şef Gürsel Aksun-
gur’un yönettiği koro sahnedeki yerini 
aldı. Koronun kurucusu Güler Mercan 
Aykaç, ‘Gurbetten Sılaya Türkülerimiz’ 
adlı konserin sunumunu üstlendi. Kon-
sere türkü severlerin ilgisi yoğun oldu, 
salonda boş koltuk kalmadı. Konserde 
bir de sürpriz yaşandı. Opera sanatçısı 
Ceren Gamze Düşkün, ‘Yalnızam Yalnız’ 
adlı türküyü yorumladı. Sevilen, unutul-

mayan türkülerle 
keyifli  bir akşamın 

yaşandığı konser 
sonunda koro 
şefi Gürsel 
Aksungur, saz 
heyeti, koro 
üyeleri alkış 
yağmuruna 
tutuldu. Şef 
Aksungur, 
sunucu Güler 

Mercan Aykaç, 
türkü severlere 

teşekkür etti. 
n DHA

Türkü buluşması


